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Številka: 900-2/2023 
 
Na podlagi 60. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Črnomelj (Uradni list RS, št. 
103/13, 4/18 in 65/19) je Občinski svet Občine Črnomelj na svoji 4. redni seji, dne 23. 2. 2023 
sprejel   
 

ZAPISNIK 
3. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj, ki je bila 26. 1. 2023, 

v sejni sobi Občine Črnomelj, Trg svobode 3, Črnomelj, s pričetkom ob 17. uri 
 
 
Sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj je sklical in vodil župan Andrej Kavšek. 
 
Na seji je bilo prisotnih 23 članov občinskega sveta. Odsotna sta bila Mateja Babič, ki je na 
sejo prišla pri točki 4 in Božo Rozman (opr.). 
 
Po uvodnem pozdravu je župan v sprejem predlagal dnevni red. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji DNEVNI RED:  
1. Ugotovitev prisotnosti in sprejem dnevnega reda  
2. Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine 
3. Zapisnik 2. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj  
4. Predlog kandidatov za priznanja občine Črnomelj za leto 2022 
5. Predlog za izdajo Odloka o proračunu občine Črnomelj za leto 2023 
6. Okvirni program dela Občinskega sveta Občine Črnomelj za leto 2023 
7. Izdaja soglasja ustanovitelja k pobudi za odprtje nove lekarne v Mestni občini Novo 

mesto 
8. Kadrovske zadeve 
9. Premoženjsko pravne zadeve 
10. Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta 
11. Vprašanja in pobude članov sveta  
 
K točki 1: 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI IN SPREJEM DNEVNEGA REDA  
 
Na začetku seje je bila ugotovljena prisotnost članov sveta in sprejet dnevni red seje. 
 
K točki 2: 
POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OS IN AKTIVNOSTIH OBČINE 
Sklepi 2. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj, ki je bila 22. 12. 2022 so realizirani in 
objavljeni na spletni strani občine Črnomelj. V Uradnem listu RS so objavljeni Sklepi o ukinitvi 
oziroma izbrisu statusa javnega dobra. 
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Tabela, iz katere so razvidni projekti, investicije in opisani postopki ter aktivnosti le-teh je 
priložena gradivu. Aktivnosti na projektu dozidave ZD Črnomelj (urgenca in laboratorij) 
tečejo, investicija se načrtuje v letih 2023/24. Pričakuje se, da bo v večini sofinancirana s 
strani države. Gradbena dela OŠ Loka potekajo po terminskem planu. 
  
K točki 3: 
ZAPISNIK 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 2. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj z dne 22. 12. 2022 se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
K točki 4: 
PREDLOG KANDIDATOV ZA PRIZNANJA OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2022 
 
I. Župančičeva priznanja za leto 2022 
 
Uvodno obrazložitev je podala Ani Jankovič Šober, predsednica Žirije za podeljevanje 
Župančičevih priznanj: Žirija za podeljevanje Župančičevih priznanj je na podlagi Odloka o 
Župančičevih priznanjih izvedla razpis in na svoji seji 5. 1. 2023 opravila presojo prispelih 
predlogov. Občinskemu svetu Občine Črnomelj predlaga, da Župančičevo plaketo za leto 
2022 prejme Toni Verderber, Župančičevo diplomo za leto 2022 pa Kulturno društvo Stari trg 
ob Kolpi in Fotoklub Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Župančičevo plaketo za leto 2022 prejme Toni Verderber. 
 

Župančičevo diplomo za leto 2022 prejmeta Kulturno društvo Stari trg ob Kolpi in Fotoklub 
Črnomelj. 
 
II. Priznanja Občine Črnomelj za dosežke na področju športa za leto 2022 
 
Na sejo je prišla Mateja Babič, kar je pomenilo, da je na seji prisotnih 23 članov sveta. 
 
Po pooblastilu predsednika Žirije za podeljevanje športnih priznanj je obrazložitev podala 
članica žirije Vesna Fabjan: Žirija za podeljevanje športnih priznanj je letos prejela malo 
predlogov, vsi prejeti predlogi pa so bili upravičeni. Žirija za športnika leta 2022 predlaga 
Jakoba Kavška, za športnico leta 2022 Loti Čufer in za športno ekipo leta 2022 košarkarsko 
ekipo starejših deklic OŠ Loka Črnomelj. Žirija za podelitev priznanj na področju športa je 
slednjo, v skladu z Odlokom o priznanjih Občine Črnomelj za dosežke na področju športa, 
naknadno predlagala in sicer za doseženo tretje mesto v državi, kar je izreden uspeh na 
tovrstnih tekmovanjih. Za ostala priznanja žirija ni prejela predlogov, zato se priznanje mladi 
perspektivni športnik leta 2022 in priznanje športni dosežek leta 2022 ne podeli.  
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Priznanje športnik leta 2022 prejme Jakob Kavšek. 
 

Priznanje športnica leta 2022 prejme Loti Čufer. 
 

Priznanje športna ekipa leta 2022 prejme košarkarska ekipa starejših deklic Osnovne šole 
Loka Črnomelj. 
 

Priznanje mladi perspektivni športnik leta 2022 se ne podeli. 
 

Priznanje športni dosežek leta 2022 se ne podeli. 
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III. Priznanja Občine Črnomelj za leto 2022 
 
Uvodno obrazložitev je podal Boris Rožič, predsednik Žirije za podeljevanje priznanj Občine 
Črnomelj: Žirija za podeljevanje priznanj Občine Črnomelj je izvedla razpis in na svoji seji 4. 1. 
2023 opravila presojo prejetih predlogov. Občinskemu svetu predlaga, da Plaketo Občine 
Črnomelj za leto 2022 prejme Jože Pavlakovič, Diplomo Občine Črnomelj za leto 2022 pa 
Adria Dom d.o.o., Jurij Špehar in skavti Steg Črnomelj 1.  
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Plaketo Občine Črnomelj za leto 2022 prejme Jože Pavlakovič. 
 

Priznanje – diplomo Občine Črnomelj za leto 2022 prejmejo podjetje Adria Dom d.o.o.,      
Jurij Špehar in skavti Steg Črnomelj 1. 
 
IV. Pohvale in graje pri urejanju in varovanju okolja v občini Črnomelj za leto 2022 
 
Po pooblastilu predsednice Žirije za podeljevanje pohval in graj pri urejanju in varovanju 
okolja občine Črnomelj je obrazložitev podal Miha Vardijan: Žirija je presojo prejetih 
predlogov opravila na seji 4. 1. 2023. Občinskemu svetu predlaga, da pohvalo »Breza« za leto 
2022 prejmejo JP Komunala Črnomelj d.o.o. – ekipa vzdrževanja mesta, VRTNARICE in mag. 
Jernej Kavšek. Žirija predlogov za grajo »Kopina« ni prejela.  
 
Samo Kavčič se je izločil pri glasovanju. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Ekološko pohvalo »Breza« za leto 2022 prejmejo JP Komunala Črnomelj d.o.o. – ekipa 
vzdrževanja mesta VRTNARICE in mag. Jernej Kavšek. 
 

Ekološka graja »Kopina« za leto 2022 se ne podeli. 
 
K točki 5: 
PREDLOG ZA IZDAJO ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2023 
 
Župan je podal uvodno obrazložitev. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Iz računa financiranja je razvidno, da se bo občina v letu 2023 
zadolžila za 2,5 mio EUR. Zanima me za kakšen namen glede na to, da je v proračunu 
predvidenih več večjih investicij. 
Občina ima na TRR na dan 31. 12. 2022 več kot 1,1 mio EUR  finančnih sredstev.  Glede na to 

prosim za odgovor ali so morebiti ostale še kakšne neporavnane zapadle obveznosti iz leta 

2022. 

V 7. členu odloka je navedeno, da morajo krajevne skupnosti v primeru porabe sredstev nad 

1000 EUR za redno poslovanje  in nad 5000 EUR  za investicije pridobiti soglasje Sveta KS in 

župana. Je kaj planirano za leto 2023? 

14. člen odloka govori o zadolževanju posrednih proračunskih porabnikih, da se lahko 

zadolžijo do skupne višine 5 mio EUR. Ali je predvidena zadolžitev? 

V proračunu je predviden velik delež transfernih prihodkov. Vem, da je potrebno planirati 

prihodke tudi za investicije, ki še nimajo sklepov o odobritvi oz. pogodb, prosim pa za 

podatek  v eni tabeli in sicer, kje so že sklepi oz. pogodbe ali kak drug dokument in kje še ne,  

planirate pa prijavo na razpise. Ob tem želim, da  bi bili vsi planirani transferni prihodki 

realizirani v dobrobit  vseh nas. 

Pri prihodkih so na nekaterih postavkah  planirani visoki  odstotki rasti  (turistična taksa 48,9 

%, prihodki od obresti 200 %, nadomestilo za degradacijo in uzorpacijo 88,8 %, prispevki 
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krajanov 161,9%, prihodki od prodaj stavb cca 681.000 EUR. Prosim za obrazložitev ali imate 

za to kakšne podlage (analize…, vloge lastnikov za legalizacijo, ….) ali gre le za »grobe« 

ocene. Prosim za odgovor ali je že znan kupec za »staro vojašnico« in »staro lekarno«. 

Zanima me ali so bili prostori »stare lekarne« ponujeni podjetnikom, ki imajo sedaj v njej 

poslovne prostore. 

V obrazložitvi na področju javne razsvetljave (JR) piše, da bodo določeni odseki JR urejeni v 

rekonstrukcijah cest, druga pa kot samostojni projekti tam, kjer bo sofinanciranje 

stanovalcev. Razumeti je, da bo JR urejena znotraj rekonstrukcij cest brez prispevka 

stanovalcev, kot samostojni projekt pa s prispevkom stanovalcev. Prosim za obrazložitev. 

Stroški za podžupane so predvideni v višini 20.000 EUR. Ocenjena realizacija za enega 

podžupana v letu 2022 je 11.490 EUR. Prosim za obrazložitev. 

Glede na vse nujne potrebe v proračunu se mi zdi 20.000 EUR previsok znesek za 

reprezentanco in visok porast sredstev za oglaševalske storitve 201%, za objave v mediji 329 

%. Poleg tega so porasli stroški promocije tudi v okviru RIC-a. 

Če se ne motim vodenje evidence komunalne infrastrukture (22.000EUR) in GJI (25.000EUR) 

vodi JP Komunala. Glede na to, da bi morala biti evidenca  že urejena in  bi moralo iti samo 

za dopolnjevanje le-te, je po moji oceni strošek vodenja evidenc (skupaj 45.000 EUR) 

previsok. Prosim za obrazložitev. 

Stroški  za delovanje RIC-a so za leto 2023 zelo porasli skoraj na vseh področjih. Prosim za 

obrazložitev. 

Na področju stanovanjskega dela je predvidenih samo 8.000EUR za mlade.  Znesek je 

prenizek in predlagam  povišanje. 

Razvidno je, da  je predviden strošek raznosa Belokranjca višji kar za 89,2 %. Vem, da so cene 

poštnih storitev določene in so porasle, predlagam pa, da se prouči možnost drugih rešitev 

za raznos  Belokranjca, z namenom nižanja stroškov. 

Za doplačilo razlike v ceni v vrtcih na območju občine Črnomelj je v proračunu predvidena 

rast cen za 16 %. Glede na predvidene stroške in seveda pritisk na dvig cen sprašujem ali gre 

za realno planiranje ali grobo oceno. 

Za investicijsko vzdrževanje vrtcev je planirano le 5.000 EUR. Res je, da imamo nov vrtec v 

Loki, vendar imamo še ostale vrtce v občini, ki so glede na starost  potrebnih vsakoletnih 

vlaganj, ki pa  glede na trenutno veljavne cene najbrž presegajo 5.000 EUR, zato predlagam 

da se tej postavki nameni več sredstev. 

V obrazložitvi proračuna za MIR je kar nekaj tipkarskih napak.   

Župan: Merila glede sofinanciranja izgradnje javne razsvetljave ostajajo ista kot do sedaj - 
krajani prispevajo določen delež sredstev. Za nepoklicno opravljanje funkcije podžupanov je 
v proračunu predvidenih 20.000 EUR, aktivnosti enega podžupana se bodo razdelile med tri 
podžupane. Črpanje sredstev nove finančne perspektive še ni možno, ker ni razpisov, zato je 
potrebno določene projekte, zadeve RIC-a financirati naprej, da le-te ostanejo »pri življenju«. 
Če aktivnosti ne potekajo, jih kasneje na razpise ne moremo prijaviti. Sredstva zalagamo.  
Nova postavka v proračunu je podpora mladim družinam pri reševanju stanovanjskega 
problema. Sredstva so predvidena kot pomoč mladim pri reševanju prvega stanovanjskega 
problema, kot spodbuda za reševanje le-tega z nakupom zemljišča in gradnjo novega 
stanovanjskega objekta, nakupom stanovanja ali prenovo starega stanovanjskega objekta na 
območju občine. S tem namenom želi občina vzpodbuditi mlade občane, da si svoje 
nadaljnje življenje uredijo na območju občine Črnomelj. Do sredstev bodo upravičene tako 
mlade družine, kot tudi mladi posamezniki. Sredstva se bodo dodeljevala na podlagi javnega 
razpisa. V primeru, da bo potreba po večjih sredstvih, jih bomo zagotovili z rebalansom 
proračuna. V zadnjih letih je bilo ogromno investirano v vrtce, sredstva na postavki za  
vzdrževanje vrtec so ocenjena, bomo jih povečali na 10.000 EUR.  
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Danijela Nedič Orešič, direktorica OU: Konec leta 2022 ni bilo zapadlih obveznosti, poravnane 
so vse obveznosti, stanje na računu je ostalo od najetega kredita. V proračunu ni predvideno 
nobeno zadolževanje (ne KS, ne javnega podjetja). Prihodki od turistične takse so glede na 
pretekli dve leti znižani, pričakuje se manj turistov (ni več turističnih bonov). Iz tabele v 
Sklepu o letnem načrtu ravnanja z nepremičnim in premičnim premoženjem Občine Črnomelj 
za leto 2023 je razvidna prodaja premoženja. Kupec za »staro vojašnico« je znan, le-ta se je 
prijavil na razpis, kako je bil uspešen na razpisu še ne vemo. Tudi stavbo »stara lekarna« bo 
občina prodala. Prednost pri nakupu bodo imeli podjetniki, ki že poslujejo v stavbi. Sredstva 
za reprezentanco niso povišana, ostajajo v isti višini kot v proračunu za leto 2022.  Povečana 
so sredstva na postavki »Stroški oglaševalskih storitev in stroški objav« zaradi povišanja 
stroškov raznosa Belokranjca, oddaje na TV Vaš kanal »Tudi to je občina Črnomelj«, ipd. Za 
RIC Bela krajina zalagamo sredstva, saj še ni razpisov, na katere se bi RIC lahko prijavil. 
Poleg sredstev za plače in druge izdatke zaposlenim so sredstva namenjena tudi za 
delovanje podjetniška inkubatorja, za investicijsko vzdrževanje stavb, ki jim ima RIC v 
uporabi, idr.  
 
Župan: Podjetniški inkubator na naslovu Ulica heroja Starihe 19, Črnomelj so inkubiranci 
začeli zapuščati že pred dvema letoma in sicer zaradi nevzpodbudnega delovnega okolja 
(premajhni skupni prostori, niso sodobno opremljeni, …). V dogovoru z ostalima dvema 
belokranjskima občinama smo se zato odločili za novo lokacijo podjetniškega inkubatorja v 
prostorih podjetja Avto Krka d.o.o., kjer bodo prostori bolj vzpodbudni za mlade. V proračunu 
je na področju gospodarstva na novo uvrščena postavka »Robotika in zabavno 
programiranje«, ki bo namenjena razvoju kompetenc na tem področju, s poudarkom na delu z 
mladimi. Program vključuje celoletne delavnice oziroma krožke za učence osnovnih šol in 
poletne delavnice za mlajše otroke, katere bo sofinancirala občina. Nov program na Srednji 
šoli Črnomelj naj bi zaživel s šolskim letom 2024/2025. Podjetniški inkubator bo takrat še 
toliko bolj potreben in pomemben za mlade, ki bodo v njem lahko začeli svojo podjetniško 
pot.   
 
Renata Butala: V proračunu je za vzdrževanje vrtcev namenjenih samo 5.000 EUR, na drugi 
strani pa so stroški objav v medijih narasli iz lanskih 3.500 EUR na 15.000 EUR, stroški 
oglaševalskih storitev iz 5.000 EUR na 10.000 EUR.  
Zanima me tudi za koga so stroški kineziologa v znesku 15.800 EUR. Prosim tudi za 
obrazložitev postavke »plačila za delo preko študentskega servisa«. Ocenjena vrednost v 
2022 je nekaj čez 17.500 EUR, za 2023 pa 7.500 EUR.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               
Kakšna projektna dokumentacija je bila narejena v vrednosti 4.758 EUR v letu 2021 za vaško 
zidanico na Tanči Gori (last Občine Črnomelj)? Sama sem konec leta 2020 na seji 
občinskega sveta opozorila na slabo stanje omenjene  zidanice, saj so nevarno padali 
strešniki z nje (poleg pa postaja, kjer so čakali otroci). Prekrili so jo s polivinilom in še danes 
je stanje enako. Polivinil je raztrgan. 

 
Danijela Nedič Orešič, direktorica OU: Gre za oceno stroškov za vzdrževanje vrtcev. Stroške 
kineziologa plačujemo Zdravstvenemu domu Črnomelj, in sicer za delo z otroci v vrtcih.  V 
2022 smo imeli študentko, ki je delala preko študentskega  servisa, v letošnjem letu smo jo 
zaposlili kot pripravnico, zato razlika v sredstvih za delo preko študentskega servisa. Za 
vaško zidanico na Tanči Gori je bila izdelana idejna zasnova za celovito prenovo le-te. 
Nadaljnje aktivnosti obnove bomo dogovorili s KS Tanča Gora. 
Vesna Fabjan:  Imam nekaj vprašanj vezanih na moje pobude iz preteklih let ter na področje 
področja, ki mi je blizu:  V postavki "ureditev pokritih čakalnic" je 12.000 EUR namenjenih za 
postavitev nekaj novih avtobusnih postaj. Iz obrazložitve ni razvidno kje bodo te postaje 
postavljene. Zanima me ali so lokacije že določene in če ne, kako lahko neki kraj, ki pokrite  
postaje še nima, slednjo pridobi.  
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V postavki "ohranjanje podtalnice in vodnih virov"  je namenjenih cca. 20.000 EUR za 
ekološke namene. V tej postavki naj ne bi bil zajet monitoring prsti, ki je bil obljubljen, sprejet 
na septembrski seji 2022 (zagovor predstavnikov Petrola pred OS). Prosila bi, da se do 
drugega branja postavka za monitoring prsti doda v proračun.  
Za postavko "čiščenje  in odvajanje odpadnih voda, habitat črni močeril"  je navedeno, da je 
cca. 48.000 EUR plačanih letos, med tem ko je bilo delo izvedeno že v letu 2022. Zanima me 
o kakšnih delih je govora. Iz zapisa namreč ni razvidno zakaj to že ni bilo poravnano in za kaj 
sploh gre.  
S kakšnim namenom oz. kaj to pomeni, da se kadrovski načrt poveča za ena. 
 
Župan: S krajevnimi skupnostmi je dogovorjeno, da plato za postajno hiško pripravi krajevna 
skupnost, samo postajno hiško pa naroči občina. Do naslednje obravnave proračuna bomo 
preverili ali so sredstva za monitoring prsti zajeta v proračunu 2023. Iz sredstev postavke 
»čiščenje in odvajanje odpadnih voda, habitat črni močeril« so bili kriti stroški projekta, s 
katerim bi prednostno z ustreznim odvajanjem in čiščenjem odpadnih voda varovali črno 
človeško ribico. V letu 2021 je bila predvidena izdelava variantnih rešitev z njihovim 
vrednotenjem in izbiro najustreznejše, izdelavo idejnih zasnov in študije izvedljivosti. Zaradi 
zapletov pri projektiranju 1. faze projekta (Kanalizacija in ČN Dobliče) in zaradi epidemije 
COVID-19 se plačila za to storitev prenašajo v leto 2023, posledično se tudi izdelava 
projektne dokumentacije za gradnjo in izvedbo izbrane variante prenaša v leto 2024. 
Pomembno je poiskati ustrezne strokovne vsebine, ki bi vsebinsko in strokovno podkrepili 
upravičenost predvidenih prijav na posamezne EU razpise za nove projekte v smislu 
ohranjanja podtalnice in vodnih virov tudi v povezavi z ohranjanjem črne človeške ribice. 
 
Danijela Nedič Orešič, direktorica OU: Kadrovski načrt je povečan zaradi odhodov zaposlenih 
OU v pokoj. 
 
Maja Kocjan: V letu 2023 je predvideno neto zadolževanje v višini 1,1 mi EUR. Po moji oceni 
gre za nizko zadolževanje glede na to, koliko investicij ima občina. V preteklosti je bilo 
zadolževanje večje kljub manj številčnejšim investicijam. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Vemo v kakšni situaciji je občina poslovala v mandatnem obdobju 
2010 – 2018. Da je proračun visok je resnica, da so danes bistveno boljši pogoji, več razpisov 
je tudi resnica, da je večja povprečnina je tudi resnica in tako je tudi prav. Vso srečo županu 
pri realizaciji proračuna.  
 
Župan: Kar je bilo, je bilo, ne bomo razpravljali za nazaj, razprava za nazaj ne rešuje situacije. 
V občinski upravi (projektni pisarni) se na novo finančno perspektivo pripravljamo, 
spremljamo aktivnosti, tudi s pomočjo zunanjih svetovalcev pripravljamo projekte, vsebinske 
zgodbe.  Upamo, da bomo čim uspešnejši na razpisih, v dobrobit vseh občanov. 

 
Leopold Perko: Veseli me, da je krajevnim skupnostim namenjeno več proračunskih sredstev 
in upam, da z rebalansom proračuna le-ta ne bodo znižana. Za rekonstrukcijo in adaptacije 
občinskih cest je v proračunu predvidenih 800.000 EUR. Ali so ta sredstva namenjena tudi 
krajevnim skupnostim za rekonstrukcije krajevnih cest?  

 
Župan: V postavki rekonstrukcija in adaptacija občinskih cest so predvidena tudi sredstva 
krajevnim skupnostim za rekonstrukcije krajevnih cest. 

 
Nataša Hudelja: V proračunu so predvidena sredstva za plačilo stroškov projekta za ureditev 
pločnika v Vinici in prometno ureditev pri OŠ Vinica, ne pa tudi sredstva za nadaljevanje 
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projekta. Smiselno bi bilo, da se za nadaljevanje projekta predvidi nekaj sredstev, saj je ob  
pridobitvi državnih sredstvih potrebno zagotoviti tudi lastni delež. 

 
Župan: V letu 2022 investitor (DRSI) ni objavil javnega razpisa za izvedbo del, zato so plačila 
za sofinanciranje pločnika predvidena v 2023. Prometna ureditev pri OŠ Vinica je bila 
izvedena v avgustu 2022, v proračunu 2023 je samo še preostanek plačila glede na 
pogodbeno vrednost. O nadaljevanju projekta prometne ureditve v Vinici se bomo s 
pristojnim ministrstvom oz. direktoratom pogovarjali na sestanku, ki ga načrtujemo v 
kratkem. Na slednjem bomo pristojnim predstavili tudi vse ostale načrtovane oz. prioritetne 
investicije ob oz. na državnih cestah. V primeru nadaljevanja projekta prometne ureditve v 
Vinici, bomo sredstva zagotovili v rebalansu proračuna. 

 
Leopold Perko: Ali je v omenjenem seznamu tudi projekt prometne ureditve pri avtobusni 
postaji Kvasica? 

 
Župan: Da, tudi s to tematiko bomo pristojne seznanili na sestanku. 

 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Predlog za izdajo Odloka o proračunu Občine Črnomelj za leto 2023 s prilogami se 

sprejme v predlagani vsebini. 
2. Sprejme se Letni program  prodaje občinskega finančnega premoženja za leto 2023. 
3. Sprejme se Letni načrt ravnanja z nepremičnim in premičnim premoženjem občine 

Črnomelj za leto 2023. 
 
K točki 6: 
OKVIRNI PROGRAM DELA OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2023 
 
Vesna Fabjan: Predlagam, da se v okvirni plan dela občinskega sveta kot posebna 
točka dodajo okoljske teme. Menim, da je to zelo pomembno za našo prihodnost in kot sem 
že večkrat poudarila, se o okoljskih tematikah premalo pogovarjamo. Tem imamo veliko, od 
celostnega upravljanja z reko Kolpo, bioplinarna, v februarju bo okrogla miza na temo 
belokranjskih voda, še najbolj pa bi se morali pogovarjati o Dobličah, pitni vodi in črnem 
močerilu. Ob tej priložnosti naj spomnim, da se naš črni močeril javnosti že kaže v Kranju, v 
zoo dvoživk LAboratorija Tular, kar je nedopustno. S kakšno pravico? Kranj tudi kraškega 
terena nima. Samo vprašanje časa je, kdaj bo enako v Postojni (baje je lastnik jam že vložil 
ponovno prošnjo, prvič jo je 2014, pa je bil zavrnjen), med tem ko mi svojo ribico gledamo na 
kameri. To ni prav in menim, da bi tudi občinski svet moral do tega zavzeti stališče. Ni prav, 
da smo tiho, ne smemo se kar tako prodati. Zaščitene vrste ne sodijo v živalske vrte, pač pa 
izključno in omejeno za raziskovalne namene. Društvo Proteus je že vložilo pritožbo na sklep 
Ministrstva za okolje zaradi postopkovne napake. Kot stranka v postopku je društvo prejelo  
odgovor, da je do napake res prišlo in da se postopek ponovi. Izpeljan mora biti v 60-ih dneh. 
Menim, da bi bilo prav, da občinski svet do tega zavzame stališče in pošlje pismo podpore na 
ministrstvo v korist stranke v postopku. Za to nimamo dosti časa, zadevo bi bilo treba 
izpeljati takoj. Osebno me je kot svetnico sram, da mi kot OS ne naredimo nič, da bi 
preprečili, da se tako razvrednoti varovanje zaščitenih vrst. O tem bi se morali čim prej 
pogovarjati.  
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Okvirni program dela Občinskega sveta Občine Črnomelj za leto 2023 se z dodatno temo   
»Obravnava tematike iz področja okolja« sprejme v predlagani vsebini. 
 
 



 8 

K točki 7: 
IZDAJA SOGLASJA USTANOVITELJA K POBUDI ZA ODPRTJE NOVE LEKARNE V MESTNI 
OBČINI NOVO MESTO 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj kot organ Občine Črnomelj, ki izvršuje ustanoviteljske pravice 
v Javnem zavodu Dolenjske lekarne Novo mesto p.o., soglaša z odprtjem nove lekarne v 
Novem mestu na območju Mačkovca, na naslovu Otoška cesta 5, 8000 Novo mesto, ki jo 
organizira Javni zavod Dolenjske lekarne Novo mesto. 
 
K točki 8: 
KADROVSKE ZADEVE 
 
1. Imenovanje Nadzornega odbora Občine Črnomelj 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj imenuje Nadzorni odbor Občine Črnomelj v naslednji sestavi:   
1. Marjanca Grenc, 8342 Stari trg ob Kolpi – predsednica, 
2. Sonja Pavše Grabrijan, 8340 Črnomelj – članica, 
3. Miroslav Rožman, 8341 Adlešiči – član, 
4. Mira Radojčič, 8344 Vinica – članica, 
5. Majda Ivanušič, 8341 Adlešiči – članica.  

2. Imenovanje delovnih teles občinskega sveta 
 
a) Odbor za družbene dejavnosti 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj imenuje Odbor za družbene dejavnosti v naslednji sestavi:    
1. Romana Husič, 8332 Gradac – predsednica,  
2. Jasna Banovec, 8340 Črnomelj – članica,  
3. Mojca Čemas Stjepanovič, 8340 Črnomelj – članica,  
4. Cvetka Aupič, 8340 Črnomelj – članica,  
5. Mirjana Kordič, 8340 Črnomelj – članica.  
 
b) Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj imenuje Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo v 
naslednji sestavi:    
1. Samo Kavčič, 8340 Črnomelj – predsednik, 
2. Mateja Babič, 8343 Dragatuš – članica,  
3. Miha Vardijan, 8341 Adlešiči – član, 
4. Mirko Đakovič, 8340 Črnomelj – član,  
5. Matej Banovec, 8340 Črnomelj – član.  
 
c) Odbor za kmetijstvo in dopolnilne dejavnosti 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj imenuje Odbor za kmetijstvo in dopolnilne dejavnosti v 
naslednji sestavi:    
1. Tatjana Kmetič Škof, 8340 Črnomelj  - predsednica,  
2. Ivo Ivičić, 8340 Črnomelj – član,  
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3. Marko Mravinec, 8344 Vinica  - član,  
4. Metka Brozovič, 8344 Vinica – članica,  
5. Jožica Grdun Adlešič, 8341 Adlešiči – članica. 
 
č) Odbor za turizem in varstvo okolja 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj imenuje Odbor za turizem in varstvo okolja v naslednji 
sestavi:  
1. Vesna Fabjan, 8340 Črnomelj – predsednica,  
2. Bernarda Kump, 8340 Črnomelj – članica,   
3. Alojz Puhek, 8343 Dragatuš – član,  
4. Anica Želježnjak, 8340 Črnomelj – članica,  
5. Gregor Šmalcelj, 8343 Dragatuš – član.  
 
d) Statutarno – pravna komisija 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj imenuje Statutarno – pravno komisijo v naslednji sestavi:    
1. Alojz Puhek, 8343 Dragatuš – predsednik,  
2. Renata Butala, 8342 Stari trg ob Kolpi – članica,  
3. Nataša Hudelja, 8344 Vinica – članica,  
4. Marica Prijanovič Tonkovič, 8340 Črnomelj – članica,  
5. Jelena Šikonja, 8340 Črnomelj – članica.  
 
e) Posebno delovno telo za spremljanje položaja romske skupnosti 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj imenuje Posebno delovno telo za spremljanje položaja 
romske skupnosti  v naslednji sestavi:    
1. Zoran Špec, 8340 Črnomelj – predsednik,  
2. Božo Rozman, 8340 Črnomelj – član,  
3. Romana Husič, 8332 Gradac – članica,  
4. Ivo Ivičić, 8340 Črnomelj – član, 
5. Anton Hudorovac, 8340 Črnomelj – član,  
6. Zvonko Golobič, 8340 Črnomelj – član,  
7. Brigita Kočevar, 8343 Dragatuš – članica.  
 
3. Imenovanje predstavnikov občine v svet javnega zavoda RIC Bela krajina 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
V svet javnega zavoda RIC Bela krajina se kot predstavniki ustanoviteljice Občine Črnomelj 
imenujejo:  
1. Igor Plut, 8340 Črnomelj,   
2. Jana Jerman, 8340 Črnomelj,  
3. Danijela Nedič Orešič, 8340 Črnomelj,    
4. Anica Želježnjak, 8340 Črnomelj.  
 
K točki 9: 
PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE 
 
1. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa 
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Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu parc. št. 4971/10 k.o. 1549 - Tanča Gora se izvede geodetska odmera zemljišča, 
površine cca 30 m². Po opravljeni geodetski odmeri se na novo nastal parc. št. ukine status 
javnega dobra in se predmetni del zemljišča odproda ali se izvede zamenjava. Sklep o 
ukinitvi statusa javnega dobra na novo nastali parc. št. in o odtujitvi nepremičnine bo 
naknadno predlagan v sprejem občinskemu svetu. 
 
2. Ureditev zemljiškoknjižnega stanja z dejanskim 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Za nepremičnini parc. št. 2291/18 in parc. št. 2291/19, obe k.o. 1559 - Radenci za Občini 
Črnomelj lastni delež 56/69-in, se sklene pogodba o uskladitvi zemljiškoknjižnega stanja z 
dejanskim, na podlagi katere se v zemljiški knjigi kot lastnik nepremičnin vpiše Republika 
Slovenija. Sklep stopi v veljavo z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine Črnomelj. 
 
K točki 10: 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN PPOBUDE ČLANOV SVETA 
 
Razprave ni bilo. 
 
K točki 11: 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Mojca Čemas Stjepanovič:  
1. Projekt za ureditev pokopališča v Vojni vasi je bil izdelan. Vrednost le tega je bila cca 
25.000 EUR. Kakšne aktivnosti so predvidene v letu 2023? 
2. Pri točki »Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine«, 
predlagam, da se pri virih financiranja, kjer navajate vire financiranja napiše tudi odstotek  le 
teh, v primerih, ko  je že podpisana pogodba ali imate na razpolago drugi akt iz katerega  je 
razvidno sofinanciranje projekta in v primerih, ko še ni pogodbe ali drugega ustreznega akta 
pa ocena sofinanciranja v odstotkih. 
 
Renata Butala: 
1. Postajališča po občini: Opažam, da imajo v Kanižarici sedaj kar tri postajališča oz. 
nadstrešnice, dve različni izvedbi v sami Kanižarici, na obvoznici so spet drugačne. Ali ni bilo 
pred leti rečeno, da naj bi imeli enotne izvedbe nadstrešnic? Potem pa nasproti nekdanjega 
hotela v Črnomlju stoji veliko ljudi, pa ni nobene nadstrešnice. V Starem trgu nimamo niti 
označeno kje naj bi avtobus stal, da turist, ki pride k nam ne more niti vedeti kam gre lahko 
na avtobus. Potem spet v Žuničih imajo nadstrešnico do katere pa nimajo nobenega prehoda 
za pešce, nobene omejitve hitrosti (tisti, ki se tam kdaj peljejo vedo, da se tam ne peljejo 
počasi in da je cesta zelo prometna), ni niti nobene javne luči, pa vsi vemo, da je v zimskem 
času zjutraj še tema, ko gredo otroci na avtobus in kako potem lahko govorimo o varnosti 
otrok, za katero menim, da bi morala biti na prvem mestu. Starši so zaskrbljeni za varnost 
otrok. Menim, da bi morali poiskati način, da postajališče približamo vasi. Prav tako v Miličih, 
kjer je izredno nevarno, ni prehoda za pešce, ni osvetljeno, ni nadstrešnice, cesta pa zelo 
prometna. Prosim obrazložitev čemu so v Kanižarici potrebne tri nadstrešnice, medtem, ko 
drugje niti označbe za postajališče ni in kako oz. kdaj bo poskrbljeno za varnost tako otrok 
kot starejših občanov? 
2.  Čedalje pogosteje dobivam vprašanja občanov v zvezi z neučinkovito rabo 
proračunskih sredstev v zvezi z najemninami, kot na primer Podjetniški inkubator (za 
katerega je slišati, da se seli poleg Spara), potem TIC …., medtem ko »Bela hiša«, verjetno še 
kakšna druga občinska stavba ostajajo prazne. Prosim za seznam komu in koliko se 
plačujejo najemnine ter za kakšno dejavnost? 
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3.  Zanima me ali se že kaj razmišlja o samooskrbi občinskih stavb s postavitvijo 
sončnih elektrarn? 
 
Samer Khalil: 
1. Na dolenjski železniški progi se v zadnjem času marsikaj dogaja. Proga je definitivno 
dotrajana. Prihaja do nenormalnih zamud vlakov, kar povzroča nevšečnosti tistim, ki se na 
delo vozijo v Novo mesto oz. kam drugam. Občina naj zato Slovenske železnice d.o.o. prosi 
za pojasnilo. 
 
Marko Mravinec: 
1. Kar nekaj časa nazaj je bila asfaltirana cesta od Nove Lipe , mimo Drežnika naprej do 
odcepa za Sečje selo. Cesta je bila zgrajena v soglasju z lastniki zemljišč. Po 15 letih bi bilo 
prav, da občina pristopi k prepisu delov teh zemljišč. Krajani so zemljišča pripravljeni 
odstopit občini brezplačno. V proračunu naj se predvidijo sredstva za ta namen. 
 
Leopold Perko:  
1. Objavljeno je bilo obvestilo, da je Občina Črnomelj prenehala z najemom prostora 
namenjenega parkiranju pri nekdanjem Belsadovem obratu v Črnomlju, ker ima zasebni 
lastnik s prostorom predvidene druge načrte. Se ve za kakšne načrte gre? 
 
Bernarda Kump: 
Skupina nezadovoljnih občanov iz naselja Drage izpostavlja več težav, ki so se pojavile v 
naselju:  
1. Ob zadnjem sneženju so bili pločniki v naselju Drage spluženi le po Krpanovi ulici, ne 
pa tudi v zgornjem delu naselja, zakaj ne? 
2. Nujno potrebna je postavitev cestnega ogledala na križišču iz Prečne ulice na 
Butorajsko cesto in na križišču pri Cvitkovičevi hiši. 
3. Ekološki otok v naselju Drage naj bi bil le začasno postavljen na pločniku zraven 
postajališča, pa temu ni tako, saj je tam postavljen že zelo dolgo časa. Je kakšno boljše 
mesto zanj, ne na pločniku? Tudi brežino izza ekološkega otoka naj vzdržuje občina, sedaj jo 
namreč krajan iz naselja Drage. 
 
Alojz Puhek: 
1. Zakaj v Sinjem Vrhu ni avtobusnega postajališča? 
 
Nataša Hudelja:  
1. Kdaj bo oddan predlog oz. vloga za novelacijo projekta kanalizacija Sečje selo? 
2. Kako je z ureditvijo krožišč v Črnomlju?  
 
Vesna Fabjan: 
1. Zanima me, kakšni so učinki programa Senjor (DSO Črnomelj) - prevozi? Koliko km 
letno se naredi, kdo in iz katerih krajev so uporabniki? Menim, da bi bilo smiselno še malo 
bolj spromovirati to storitev, ker je res dobra, a po tem kar slišim, nekateri ljudje, sploh iz 
odmaknjenih vasi, še vedno ne vedo, da ta možnost obstaja.  
 
Tamara Potočar, OU: Po pogodbi mora Dom starejših občanov Črnomelj, ki koordinira  
prevoze, pripraviti poročilo do konec februarja. 
 
Župan: V občinski upravi bomo proučili možnost dodatnega obveščanja o storitvi brezplačnih 
prevozov programa Senior.   
 
Alojz Puhek: Sem eden izmed prostovoljcev, ki opravlja prevoze starostnikov in lahko povem, 
da so občani o možnosti brezplačnih prevozov seznanjeni.  
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Janez Perušič: 
1. Krajevna skupnost Tribuče je pred dvema letoma podala predlog za ureditev pločnika 
in prehoda, kaj je s tem? 
 
Marko Mravinec:  
1. Na Livarju v Črnomlju je črnomaljski grb, čigav je, kaj je z njim? 
 
Miha Vardijan:  
1. V proračunu za leto 2023 ima KS Črnomelj predvidenih 11.500 eur za ureditev igrišč, 
prav tako je v proračunu občine 8.000 eur namenjenih za igrišča. Prosim za obrazložitev. 
2. V kateri fazi je obnova mostu v Žuničih in preplastitev cest Griblje – Fučkovci,  Purga - 
Adlešiči? 
3. Obstoječe avtobusne hiške so ob večjem deževju in vetru nefunkcionalne. Le iz ene 
strani so zaprte, zato so ob vetru in dežju čakajoči na avtobus mokri. Potrebno je izboljšati 
funkcionalnost hišk. 
4. Predlagam povišanje cen parkiranja ob reki Kolpi v času turistične sezone. 
 
 
 
Seja Občinskega sveta Občine Črnomelj je bila zaključena ob 18.35. 
 
 
 
Zapisala:         Andrej Kavšek, 
Antonija Hiti, OU                župan 
 
 
 
 
 
 


